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Tillgängligheten i Nacka strand 

Interpellation från Socialdemokraterna till Mats Gerdau (M), kommunstyrelsens ordförande 
 
Tisdag den 14/2 2023 gick det i NVP att läsa om kommuninnevånares frustration över att inte kunna 
lita på bergbanan i Nacka strand. När hissen strular förväntas äldre och personer med rullatorer och 
barnvagnar ta sig upp för egen maskin. Att se till att hissar som denna fungerar handlar om viktig 
tillgänglighetsanpassning där vi som kommun har ett ansvar för att alla nackabor ska kunna ta sig 
fram.  

  

Mot denna bakgrund önskar vi att följande fråga besvaras: 
- Vilket ansvar anser du att kommunen har för att säkra tillgängligheten i Nacka strand?  

 

Henrik Frank (S) 

  

 


